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Адрес Belletech Corp. 
700 West Lake Avenue  
Bellefontaine, Ohio 
43311-0790 
P.O. Box 790

Страна Ohio

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Belletech Corporation is an automotive supplier with international affiliations dedicated to supplying the highest quality parts in the industry.
Sophisticated robotics and integrated systems are used in the production of automotive glass assemblies, component subassemblies, and plastic
injection molded parts.

Automotive Glass Assemblies 

Over the past 19 years, Belletech has assembled complete automotive window systems for one of the world´s leading automotive manufacturers.
Belletech has proven that it has the skill to integrate the design and manufacturing components of a wide variety of global companies and deliver the
highest quality products on a just-in-time basis. 

Belletech works with its customers to insure the best possible fit and design for sunroofs, door glass, front windshields, and rear backlites. Our unique
processes incorporate the latest technologies for installation and testing of terminals used for navigation, RF reception and backlite heating. 
 

Company Profile of Belletech Corp.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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